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L.S.

Hierbij een reactie gericht aan de Wethouder dhr. De Regt van Woerden naar aanleiding 
van het artikel "Honderden bomen erbij" in de AD, Woerdense bijlage, pagina 1.

Met vriendelijke groet
[naam]
[adres] Woerden

Geachte wethouder A. de Regt,

Ik heb het artikel “Honderden bomen erbij” (Woerdens dagblad van het AD d.d. 21 oktober j.l.) met belangstelling gelezen. Hierin 
geeft u aan dat het niet gewenst is dat er b.v. hoge bomen geplant worden bij huizen met zonnepanelen. Dat is precies hetgeen waar 
de gemeente Woerden in dit kader ook serieus naar moet kijken bij het reeds bestaande bomenbestand.

De bevolking wordt immers dringend verzocht om meer te doen aan energiebesparende maatregelen waarbij de zonnepanelen een 
waardevolle bijdrage leveren. Echter, daar waar reeds bomen staan, zijn er hoge bomen bij die de opbrengst van particuliere 
zonnepanelen nu negatief beïnvloeden. Met bijvoorbeeld een goed snoeiplan zou dit kunnen worden voorkomen.

Een voorbeeld hierbij is de Ponddreef waar meerdere bewoners zonnepanelen hebben geplaatst.
De bomen langs de Eurobaan zijn hier grote schaduwgevers. Deze bomen (Grauwe Abelen) kunnen meer dan 30 meter hoog 
worden, echter met een goede snoeiwijze kan dit beperkt blijven. Hiermee zijn de bewoners blij en besparen we met z’n allen meer 
energie.

Bijgevoegd een actuele foto

[naam], Woerden

(Namens meerdere bewoners)
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